
Referat fra GMU-møde tirsdag den 5.11.2024

Til stede: Jens, Henrik og Povl (ref). Afbud fra Sif

Madaffald - Hvert kilo tæller

- Nu kører kampagnen her i november. De første 4 film er lavet, heraf er 2 lagt

op på FB. Der har også været et enkelt foto-opslag på Facebook. De næste 4

film laves senere den 5.11. Lyden er ikke ideel på filmene, da der ikke er brugt

ekstern mikrofon. En ide til film kunne være et lille forsøg med at afbrænde gas

fra madaffald. Det vil også være fint at få unge med i en film.

- Der var en lang stribe indslag i Hyldeposten. Hyldeposten skal slås op på FB.

- Vi har 2 A-skilte. Det ene bruger klunserne, når Genbrugsgården er åben. Det

andet flytter vi rundt i Ø’erne.

- Driften har vasket de nedgravede, og sat 2 nye grønne-pose-kasser op.

- Der er kommet en madaffalds-underside på hjemmesiden og der kommer et

opslag med link på forsiden.

- På 17 Verdensmåludvalgsmøde i VA den 12.11. er kampagnen på dagsordenen.

Meningen er, at Verdensmåle Centeret skal sprede den til andre afdelinger.

- Generelt kører kampagnen godt. Der er ikke meget halløj om den, så vi

fortsætter som begyndt.

Vores Handleplan 2025

- Når affaldskampagnen er færdig, skal vi i gang med de nye Hyldespjældsmål,

vi skal have lavet i begyndelsen af 25. Vi skal have de tidligere referater fundet

frem, hvori der står, hvad vi har snakket om. Det vigtige er, at grupperne

sætter sig deres egne mål, som giver dem energi til arbejdet. Signe deltager i

gruppernes workshop og hun skal sætte rammen.

- Vi har fået blødt vand, og det har bl.a. betydet, at blødgøringsanlægget på

vaskeriet er opgivet.

- Der kommer nyt varme-takstsystem fra den 1.1.2025, som fremmer grøn

omstilling.

Næste møde 4. december

-


